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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Minister en Staatssecretaris van 
Financiën over het bezoek aan het congres van de International Fiscal 
Association (ingezonden 29 augustus 2017). 

Vraag 1
Sinds wanneer gaan ambtenaren van het Ministerie van Financiën en de 
Belastingdienst naar de congressen van de International Fiscal Association 
(IFA)? 

Vraag 2
Hoeveel ambtenaren van de Belastingdienst, van het rulingteam en van het 
Ministerie van Financiën bezoeken het congres van de IFA in Rio de Jareiro?1 

Vraag 3
Betalen het Ministerie van Financiën en de Belastingdienst de deelname aan 
het congres? Wat is de begroting van deze reis? 

Vraag 4
Wat staat er precies op het programma en op welke wijze wordt verslag 
gedaan van de deelname aan de congressen van de IFA? Kunt u de Kamer 
hierover informeren? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van de deelname in de afgelopen jaren, waarbij u 
ingaat op het aantal deelnemers, het gevolgde programma en het verslag van 
de deelnemers? 

Vraag 6
Welke contacten hebben de deelnemers met mensen uit de belastingwereld 
gedurende de congressen? Welke afspraken zijn daarover gemaakt?

1 https://www.ifa2017rio.com.br/welcome.php
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